



Protokoll vid årsmöte maj 2019

Tid: Lördagen den 18 maj 2019 kl. 11:30

Plats: Klubbområdet

§ 1	Mötets öppnande Stefan förklarade mötet öppnat.																			
§ 2	Val av mötets ordförande <i>Årsmötet valde</i> Stefan Ahlund till mötesordförande.																			
§ 3	Val av mötets sekreterare <i>Årsmötet valde</i> Jonas Schiöld att vara sekreterare under mötet.																			
§ 4	Val av två justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll <i>Årsmötet valde</i> David Born och Steven Bilow att justera protokollet.																			
§ 5	Fastställande av röstlängd för mötet Närvarolista påskrivnen av samtliga deltagande. Närvarande var: <table><tr><td>1. Ulf Lindberg</td><td>10. Victor Lindberg</td></tr><tr><td>2. Mikael Ahlund</td><td>11. Jesper Jacobsén</td></tr><tr><td>3. Thomas Unnerstål</td><td>12. Bibbi Lindberg</td></tr><tr><td>4. Matthias Goethel</td><td>13. Niclas Fredholm</td></tr><tr><td>5. Stefan Ahlund</td><td>14. Steven Bilow</td></tr><tr><td>6. Joacim Carlsson</td><td>15. Johanna Bilow</td></tr><tr><td>7. David Born</td><td>16. Stefan Lindh</td></tr><tr><td>8. Hasse Petterson</td><td>17. Maria Ahlund</td></tr><tr><td>9. Catrin Jacobsén</td><td>18. Jonas Schiöld</td></tr></table>	1. Ulf Lindberg	10. Victor Lindberg	2. Mikael Ahlund	11. Jesper Jacobsén	3. Thomas Unnerstål	12. Bibbi Lindberg	4. Matthias Goethel	13. Niclas Fredholm	5. Stefan Ahlund	14. Steven Bilow	6. Joacim Carlsson	15. Johanna Bilow	7. David Born	16. Stefan Lindh	8. Hasse Petterson	17. Maria Ahlund	9. Catrin Jacobsén	18. Jonas Schiöld	
1. Ulf Lindberg	10. Victor Lindberg																			
2. Mikael Ahlund	11. Jesper Jacobsén																			
3. Thomas Unnerstål	12. Bibbi Lindberg																			
4. Matthias Goethel	13. Niclas Fredholm																			
5. Stefan Ahlund	14. Steven Bilow																			
6. Joacim Carlsson	15. Johanna Bilow																			
7. David Born	16. Stefan Lindh																			
8. Hasse Petterson	17. Maria Ahlund																			
9. Catrin Jacobsén	18. Jonas Schiöld																			
§ 6	Årsmötets behöriga utlysande <i>Årsmötet beslutade</i> att anse årsmötet behörigen utlyst.																			
§ 7	Dagordningens uppläsande och godkännande Stefan läste upp och <i>årsmötet beslutade</i> att godkänna dagordningen.																			
§ 8	Föredragande av verksamhetsberättelsen Stefan läste upp verksamhetsberättelsen.																			
§ 9	Fastställande av årsredovisning för år 2018 Maria läste upp årsredovisningen. <i>Årsmötet godkände</i> årsredovisningen																			
§ 10	Föredragande av revisorernas berättelse Johanna läste upp revisorernas berättelse.																			
§ 11	Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen <i>Årsmötet beslutade</i> att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet.																			
§ 12	Val av ordinarie ledamöter och suppleanter <i>Årsmötet valde</i> Hans Petterson och Stefan Ahlund på två år till ordinarie ledamöter samt Ove Jacobsén som suppleant på ett år.																			
§ 13	Val av revisorer <i>Årsmötet</i> behövde inte välja revisorer detta år då Jan Ryd och Johanna Bilow har ett år kvar av en tvåårig period. Omval behöver ske nästa år.																			

§ 14	Val av valberedning Årsmötet gav styrelsen uppdraget under kommande period sköta valberedning.	
§ 15	Fastställande av verksamhetsplan, avgifter och budget för 2019 Stefan läste verksamhetsplan för 2019. Maria läste upp budgetförslag för 2019. Årsmötet godkände verksamhetsplan, avgifter samt budgetförslag.	
§ 16	Arrende frågan, investeringar och framtiden Menhammar har ju köpt upp marken och vi behöver ansöka om organisationsnummer och nya stadgar har tagits fram. Nya Y-bommar, flaggstång m.m. kan vi investera i när arrendeavtalet är klart. David tog upp frågan om något kring stölder kunde göras, och kommentarerna är att det är svårt att göra något som hjälper. Dock larm och GPS-spårare kan vara en bra idé för båtägare. Också tips att inte sjösätta tidigt och inte ta upp båten sent.	
§ 17	Godkännande av nya stadgar Årsmötet godkände slutgiltigt de nya stadgarna.	
§ 18	Ungdomsverksamhet under året Vi har förslag på jollesegling under sommaren. Maria ska kolla med Senja om hon kan hjälpa till att laga ett av seglen. David föreslog vattenskidåkning och Jonas kan låna ett par skidor och lina till detta. Styrelsen kan få hjälp att maila alla medlemmar om någon aktivitet ska organiseras, o.s.v. Dessutom kommer det senare att gå att logga in för enskilda medlemmar och kanske där kunna maila medlemmar.	
§ 19	Miljö och bottenfärger Fr.o.m. 2021 är det förbud mot giftiga bottenfärger. S.k. spärrfärger ska vara godkända, dock bör underliggande färg tas bort i största möjliga mån innan.	
§ 20	Övriga frågor Catrin undrar om det finns planer på tömning av dasset. Dasset får inte tömmas längre, så det används inte. Styrelsen kollar om det går att ta ut en "Baja-Maja" eller liknande där tömning kan göras vid behov.	
§ 21	Mötets avslutande Stefan förklarade mötet avslutat.	

Vid protokollet

Ordförande

Jonas Schiöld

Stefan Ahlund

Justerare

Justerare

David Born

Steven Bilow